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Priloga k zapisniku zadnje seje občinskega sveta z dne 16.11.2011 
 

O D G O V O R I 
NA POBUDE SVETNIKOV IN PREDSEDNIKOV KRAJEVNIH 

SKUPNOSTI 9. REDNE SEJE  
OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE Z DNE 16.11.2011 

 
 
1. Svetnik Štefan Kroneker je predlagal, da v bodoče občina pripravi seznam 
gradbenih dovoljenj izdanih za gradnjo v občini Zreče ter seznam posreduje 
inšpekcijski službi, ki skladnost izgradnje objekta z gradbenim dovoljenjem preveri na 
terenu, s čimer se doseže pravočasnost ugotavljanja nepravilnosti pri gradnjah. 
 
Komisija za urejanje prostora in stanovanjske zadeve je na svoji redni seji dne, 8. decembra 
2011 med drugim obravnavala tudi pobudo svetnika in predsednika komisije Štefana 
Kronekerja, ki jo je podal na zadnji seji občinskega sveta, da je potrebno pravočasno odkritje 
nepravilnosti pri gradnji objektov, ne pa ko so že končani. Strokovni tajnik Štefan Posilovič je 
prisotne seznanil, da je občina pristojna za sprejem prostorskih aktov. V končnih določbah 
teh prepisov pa se navede, da nadzorstvo nad izvajanjem prostorskih predpisov opravljajo 
pristojne državne inšpekcijske službe. Upravna enota izda gradbeno dovoljenje, ki ga 
posreduje investitorju, v vednost pa Občini Zreče in državni inšpekcijski službi. Občina Zreče 
je sicer seznanjena s projektno dokumentacijo, ki jo dobi v vpogled pri izdaji odločbe o 
komunalnem prispevku in pri postopku ali vstopa v postopek izdaje gradbenega dovoljenja 
kot stranka v postopku, kar ji omogoča gradbena zakonodaja. Potrebno bi bilo vzpostaviti 
sodelovanje vseh od občinskih služb, občinske inšpekcije, redarjev do državne gradbene 
inšpekcije. Po daljši razpravi je predsednik komisije predlagal, da vsi člani o zadevi še malo 
premislijo in svoje predloge, po elektronski pošti posredujejo strokovnemu tajniku na Občino 
Zreče, najkasneje do 20. 1. 2012. Dokončni predlog pa se izoblikuje na naslednji seji 
komisije predvidoma 2. 2. 2012 in o tem obvesti Občinski svet Občine Zreče. 
 
Odgovor pripravil: Štefan Posilovič 
 
2. Predsednik Krajevne skupnosti Gorenje Boris Podgrajšek je vprašal, kako je z 
možnostjo prijave sanacije ograje na igrišču ob Centru šolskih in obšolskih dejavnosti 
na Gorenju na javni razpis Fundacije za šport za. 
 
Občina Zreče je dne 21.11.2011 poslala prijavo na razpis Fundacije za šport za ureditev 
igrišča na Gorenju (pri CŠOD Gorenje). Sedaj čakamo njihovo odločitev. 
 
Odgovor pripravila: Sandra Korošec  
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3. Svetnica Aleksandra Kosevski-Kolar predlagala, da se preverijo avtobusne 
povezave na relaciji Zreče – Stranice. 
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4. Svetnik Jožef Košir je opozoril na popuščanje podporne konstrukcije na območju, 
kjer se nahajajo skupni parkirni prostori za ČSOD in gostišče Smogavc na Gorenju. 
 
Na plaz oziroma popuščanje nosilne podporne konstrukcije, katera je omogočala stabilnost 
parkirnih prostorov, nas je opozoril že lastnik zemljišča. Iz videnega je bilo razvidno, da 
gradnja nasipa ni bila izvedena s pravili stroke in se parkirišče posledično useda. Kljub temu 
pa je občina uredila odvodnjavanje po celotni dolžini parkirišča in izkopala jarek na desni 
strani ceste v smeri Zreč in s tem preprečila izlivanje meteornih vod iz vozišča na parkirišče. 
Usad tudi ni posledica kakšne naravne nesreče in ga zaradi tega ni možno prijavit na MOP, 
ker pa je zemljišče v zasebni lasti, mora za sanacijo poskrbeti lastnik zemljišča. 
 
Odgovor pripravil: Andrej Furman 
 
5. Svetnik Jožef Košir je izpostavil predlog prestavitve ceste v Spodnjih Zrečah. 
 
Prestavitev ceste v »Spodnjih Zrečah« bosta obe komisiji uvrstili na dnevni red na naslednjih 
rednih sejah. Vsekakor pa je potrebno, pred morebitno izvedbo, v proračunu občine 
zagotoviti sredstva za izdelavo ekonomsko prometne študije o upravičenosti izgradnje 
dodatne ceste, saj meritve prometne obremenjenosti in doseženih hitrosti, katere smo 
opravili, ne kažejo na to potrebo. 
 
Odgovor pripravil: Andrej Furman 
 
6. Svetnica Marija Jevšenak je predlagala, da se postavijo ogledala na priključkih 
Vodnikove ulice ter ostalih ulic na Cesto na Roglo. 
 
 
V zvezi z zastavljenim vprašanjem glede ureditve žive meje na Cesti na Roglo, vas 
obveščamo, da je inšpektorica v letu 2009 pričela s postopkom po uradni dolžnosti.  
 
Na terenskem ogledu, pri katerem je bil prisoten tudi predstavnik Direkcije za ceste RS, saj 
je stranka tekom postopka podala vlogo za postavitev ogledala, je bilo ugotovljeno, da ima 
povezovalna cesta med lokalno ulico in regionalno cesto ustrezno pregledanost v skladu s 
Pravilnikom o projektiranju (Ur. l. RS št. 91/2005) v obe smeri. Na podlagi teh ugotovitev je 
inšpektorica ustavila postopek. 
 
Zaradi  navedenega stranki s strani Direkcije ni bilo ugodeno, da postavi ogledalo na 
regionalni cesti R3-701, odsek št. 1430 Peske – Rogla – Zeče, v km 19,5+026, znotraj 
naselja Zreče.  
 

 
Slika 1: Preglednost v smeri Rogle. 
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Slika 2: Preglednost v smeri centra Zreč. 

 
Izpostavljen je bil problem preglednosti na hodniku za pešce, katerega uporabljajo tudi 
rolerji. V kolikor se uporabljajo površine za pešce, za ljudi s posebnimi prevoznimi sredstvi, 
morajo le-ti upoštevati določila v skladu s 96. členom Zakona o varnosti cestnega prometa 
(Ur.l. RS št.: 37/2008), se pravi ne smejo presegati hitrosti, s kakšno se gibljejo pešci.  
 
Podan je bil predlog, da glede na to, da povezovalno cesto uporabljajo trije do štirje 
stanovalci predlagamo, da občina preuči možnosti o ureditvi režima enosmerne ulice in 
vključevanje na regionalno cesto v km 19,5+116m. 
 
Odgovor pripravila: mag. Nataša Kos, inšpektorica 
 
7. Svetnik Bernard Sadek je predlagal, da se v Zrečah pred zimo pokrpajo luknje na 
asfaltiranih cestah. 
 
Izvajalci rednega vzdrževanja na lokalnih cestah in javnih poteh v Krajevni skupnosti Zreče 
se trudijo v skladu s Pravilnikom o vrstah vzdrževalnih del na javnih cestah in nivoju 
rednega vzdrževanja javnih cest ter razpoložljivimi finančnimi sredstvi vzdrževati 
vozišča, kamor sodi tudi krpanje udarnih jam. Zaradi nizkih temperatur je krpanje 
možno izvesti le s hladno asfaltno maso, kar se je tudi naredilo ter se bo ob pojavi 
novih jam nadaljevalo. 
 
Odgovor pripravil: Andrej Furman 


